

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents: 各位家長: P22207

Participation in the Main Study of The Trends in International Mathematics and Science Study (TIMSS) 2023 in Hong Kong 參與「國際數學與科學趨勢研究(TIMSS) 2023」香港主測試

The Chinese University of Hong Kong has been commissioned by the Education Bureau (EDB) to administer the Trends in International Mathematics and Science Study (TIMSS) 2023. This large-scale international education study is organised by the International Association for the Evaluation of Educational Achievement (IEA) and is conducted every four years since 1995. TIMSS is a valuable tool to measure student achievement and monitor international trends in Mathematics and Science at the 4th grade (P4) and 8th grade (S2) under different education systems. IEA has randomly selected one / two class(es) of students from the participating schools to conduct the assessment and answer a questionnaire with an aim to understand how various factors affect students' learning, along with assisting schools to devise appropriate learning and teaching strategies and providing reference for the government to formulate education policies.

The class of your child is selected for assessment, your child will complete an assessment and a questionnaire at school on 20th June 2023 9:45 a.m. (2 hours 30 minutes including break time). Participation in this study is voluntary. Its result will not affect your child's academic performance or record in the school. All information obtained will be used for research purpose only and kept strictly confidential. To know more about the background and the administrative arrangement of the study, please visit (https://bit.ly/HKTIMSS2023).

香港中文大學獲教育局委託進行「國際數學與科學趨勢研究(TIMSS)2023」。此大型國際教育研究由國際教育成就評價協會(IEA)舉辦,自 1995 年起每四年進行一次。這項國際研究是一項有效工具,以測量在全球不同國家/地區各教育體系下,四年級(小四)和八年級(中二)學生的數學和科學表現,並檢視其國際趨勢。IEA 會在參與學校隨機抽樣一班/兩班學生進行評估及問巻調查,以了解學校、學生及家長等因素如何影響學生的學習成效,從而協助學校擬定適切的學與教策略,並為政府制定教育政策提供參考。

貴子女的班別被選中進行評估,主測試將會在 6 月 20 日上午 9 時 45 分舉行(約 2 小時 30 分鐘,期間設小休時間),參與學生會在就讀學校完成學生能力評估及問卷。是次研究純屬自願性質,結果絕不影響你的子女的校內成績,而收集所得的資料絕對保密,只供研究之用。有關研究的背景及行政安排,請瀏覽(https://bit.ly/HKTIMSS2023)。

The details are as follows:

詳情如下:

F 1 1/4 / F 1			
Class 班別	Date 日期	Time 時間	Venue 地點
2A	20-6-2023	9:45 a.m. – 12:15 p.m. (after Chinese History examination) (中國歷史科考試後) *include break time 設小休時間	322 CAL Room 電腦輔助學習室

Should you have any enquiries, please contact Mr. Chan Koon Yue at 2497 7110. 如有任何查詢,請與陳冠宇老師聯絡 (電話:2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校

22 May 2023 二零二三年五月二十二日